
Protokoll från årsstämma med Hummelstads förening för vatten och avlopp 2022-03-20 i 
Hummelstads fritidsgård 
 
Närvarande: Mattias Möllervärn, Anders Degerman, Carin Skoog, Mats Jansson, Gunna Frisk, Marika Halvarsson, Allan 
Halvarsson, Katarina Bäckmark, Kåke Bäckmark, Bernt Johansson, Kent Molin, Sune Pettersson, Ulrika Brünjes, Inge 
Ludvigsson 
 

1. Stämman öppnades av ordföranden. 
2. Till ordförande vid stämman valdes Kåke Bäckmark och till sekreterare valdes Carin Skoog. 
3. Röstlängd upprättades och godkändes. 
4. Till justerare valdes Anders Degerman  
5. Stämman befanns vara utlyst i behörig ordning. 
6. Dagordningen fastställdes och godkändes. 
7. Styrelsens årsberättelse upplästes & godkändes och revisionsberättelsen godkändes. 
8. Kassaberättelsen redovisades och godkändes. Stämman godkände att föreningen avsätter 

15000 per år i en fond, för ny bädd/oförutsedda utgifter. 
9. Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2021 
10. Stämman beslutade att ge anläggningsskötarna arvode i form av avgiftsfrihet (6 200 kr) samt 

noll kronor för styrelsen. 
11. Stämman beslutade att vattenavgiften under 2022 ska vara 1 200 samt att avloppsavgiften 

för år 2022 ska vara 5 000 kronor. 
12.  Stämman beslutade att antalet medlemmar i styrelsen skulle vara oförändrat; ordförande, 

fem ordinarie medlemmar och en suppleant. 
13. Till föreningens ordförande på ett år, omvaldes Kåke Bäckmark 
14. Carin Skoog, Anders Degerman och Bernt Johansson omvaldes till styrelsen på 2 år. Mattias 

Möllervärn omvaldes som ettårig suppleant. ( Anläggningsskötarna Kent Molin, Sune 
Pettersson är valda till nästa årsstämma) 

15. Ann-Kristin Nyberg omvaldes som revisor. 
16. Till valberedning omvaldes Anders Bäckmark (sammankallande) och Mats Jansson. 
17. Stämman beslutade att de två arbetsdagarna under året blir lördag 21/5 & lördag 8/10. Vi 

startar kl 10:00 på arbetsdagarna 
18. Övriga frågor: Stämman beslutade att styrelsen får ta in offert på nytt elskåp och därmed se 

till så att det är möjligt att koppla på ett elverk. Stämman beslutade även att föreningen får 
binda elpriset om det blir läge för det. 

19. Mötet avslutades 
 
/Carin Skoog 
 
 
 
Justeras: Anders Degerman…………………………………………………………………………………… 
 
 
 
 
                Kåke Bäckmark……………………………………………………………………………………… 


